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Leder  
 
Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent 
 
Godkjenning av protokoll 

Godkjent 
 
Saker til behandling 

1/25 Informasjon til fellesrådet ad Gjøvik krematorium februar 2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Gjøvik kirkelige fellesråd 11.02.2025 1/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Følgende kan orienteres om siden forrige møte. 
Nabo har klaget på støy i krematoriet. Denne klagen har gått til Miljørettet helsevern 
IKS i Gjøvik, Toten og Land kommunene. Saksbehandler der har kontaktet oss mens 
de behandlet saken. Klagen er ikke tatt til følge.  
Nedenfor ser dere vedtak: 
  
Konklusjon  
Vi vurderer at støyen ved eksisterende drift ikke overskrider anbefalte støygrenser og 
konkluderer med at forholdet ikke overskrider grenseverdier som må aksepteres i 
samfunnet, og fatter derfor ikke vedtak om retting.  
Din klage på støy tas ikke til følge, ut fra folkehelseloven og forskrift om miljørettet 
helsevern. Det er ikke hjemmelsgrunnlag for kommuneoverlegen/miljørettet 
helsevern til å gi pålegg til virksomheten i denne saken. 
Varsel om vedtak Kommuneoverlegen varsler, etter forskrift 25.04.2003 nr. 486 om 
miljørettet helsevern med hjemmel i lov 24.06.2011, nr. 29 om folkehelsearbeid 
(folkehelseloven) kap. 3, om at klage på støy fra Gjøvik krematorium den 10.10.2024, 
ikke tas til følge. Vedtaket vil bli gjort gjeldende fra 15.02.2025, med mindre det innen 
den tid gis tilbakemelding som har betydning for vedtaket. Dersom det blir fattet 
vedtak i saken er det 3 ukers klagefrist fra vedtaket er mottatt 
 
Det er i tillegg avholdt møte mellom Gjøvik kommune og Statsforvalteren 7/1 2025. 
Det er ikke noe skriftlig referat fra dette møtet, men en orientering fra dette gis direkte 
i fellesrådsmøtet. 
 
Rådet må utfra dette drøfte videre arbeid i denne saken.  
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Innvendig muring i ovnen er nå veldig slitt og det er behov for ny oppmuring. Dette vil 
skje i uke 24. Krematoriet vil da bli stengt ca 3 uker. Det betyr selvsagt både en utgift, 
som er anslått til 1,5 millioner kroner, og tap av inntekter på ca 400.000,- 
 
Kirkevergen har søkt Gjøvik kommune om dekning av utgiftene og inntektstapet. Det 
er avsatt penger til bygging av ny ovn. Da vi murte opp igjen pipa i 2024 ble det gitt 
tilskudd fra disse midlene. Vi håper at det er mulig nå også.  
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik kirkelige fellesråd tar orienteringen til orientering. 
 
Møtebehandling 

Kirkevergen ga flere opp lysninger i saken 
Innspill:  

• Ønsker befaring på krematoriet 
• Rådet ga uttrykk for en skepsis til behandlingen av saken hos Statsforvalter 
• Hvis det ikke blir utvidelse, vil det få følger for vår drift videre 
• Samfunnsmessig er det best å utvide der det er i dag. 
• Hvor lenge kan vi kjøre saken? 
• Det er uansett behov for et krematorium / en ovn til i Innlandet 

 
 
Vedtak  

Gjøvik kirkelige fellesråd tar orienteringen til orientering. 
 

 

 

 
2/25 Evaluering av fellesrådet etter 14 måneders arbeid 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Gjøvik kirkelige fellesråd 11.02.2025 2/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Dagens fellesråd har nå hatt en virketid på 14 måneder. 
Da det ikke var veldig tunge saker til dette møtet, tenker kirkevergen det er en fin 
anledning til å gjøre en liten evaluering av arbeidet i rådet. 
Vi skal jobbe videre i nesten 3 år og det er derfor en fin tid å komme med ønske om 
endringer eller forbedringer for arbeidet i rådet. 
 
Kirkevergen tenker temaene nedenfor er aktuelle å evaluere. Selv om det ville være 
naturlig at det hadde kommet kommentarer allerede hvis ting ikke var greit, er det 
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naturlig å ta med dette i en helhetsvurdering. Det gir samtidig en ekstra oppfordring 
og mulighet til å justere.  
 

• Praktisk tilrettelegging: Utsendelser – kommer de tidlig nok? 
• Protokoller er det greit med utsending og godkjenning på epost? 
• Opplever rådet at de får nok informasjon, bør det sendes mer oppdatering mellom 

møtene? 
• Er det ønskelig at møtene holdes andre steder enn på kontoret? Tidligere råd har 

ønsket at det varieres. 
• Har rådet kommentar til sekretær eller lederfunksjonen? 
• Er det konkrete tema rådet vil se nærmere på de nærmeste møtene? 
• Andre ting rådet vil kommentere 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik kirkelige fellesråd har gjort en evaluering av arbeidet i rådet fram til nå og har 
følgende ønsker for videre arbeid:  
 
Møtebehandling 

• Praktisk tilrettelegging: Utsendelser – kommer de tidlig nok? 
o Fungerer bra nok, gode nok sakspapirer 

• Protokoller er det greit med utsending og godkjenning på epost? 
o Protokollen kommer raskt, det er bra 
o Innholdet er ok 

• Opplever rådet at de får nok informasjon, bør det sendes mer oppdatering mellom 
møtene? 

o Får kanskje lite av nasjonal oppdatering, men sitter jo for Gjøvik kommune 
o Sender ansatt-info til rådet også. 

• Er det ønskelig at møtene holdes andre steder enn på kontoret? Tidligere råd har 
ønsket at det varieres. 

o Bestemt krematoriet på neste møte 
o Ellers er Strandgata utgangspunktet 

• Har rådet kommentar til sekretær eller lederfunksjonen? 
o Kompetente folk på de ulike plassene i råd og administrasjon 

• Er det konkrete tema rådet vil se nærmere på de nærmeste møtene? 
o Informasjon om hvilken policy fellesrådet har ad ansatte 
o Økonomivurdering for framtida 
o Handlingsplanen 
o Investeringsbudsjett for åra framover 

• Andre ting rådet vil kommentere 
 
 
Vedtak  

Gjøvik kirkelige fellesråd har gjort en evaluering av arbeidet i rådet fram til nå og har 
ønsker som beskrevet i møtebehandling 
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3/25 Årsmelding Gjøvik kirkelige fellesråd 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Gjøvik kirkelige fellesråd 11.02.2025 3/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Vedlagt ligger forslag til årsmelding for Gjøvik kirkelige fellesråd 2024. 
 
Årsmeldingen er laget over samme mal som tidligere. Den inneholder noen generelle 
informative tema da den også er ment for publikum utover de som kjenner arbeidet 
godt. 
Utover det inneholder årsmelding en sammenfatning av året som har gått.  
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik kirkelige fellesråd godkjenner årsmeldingen med de tilføyelser og endringer 
som vedtas i møtet.  
 
Møtebehandling 

Er det noe dere savner? 
• TV gudstjenestene 
• Framdrift i vern av gravminner 
• Omgjøring av soknepreststillingen i Engehaugen 

Kommentarer 
• Statistikk, det meste peker oppover. Bør kommenteres i forordet.  
• Ønsker fellesrådet før økonomi 
• I diakoni og KUL som rapport ønskes det mer konkret.  
• Prøve å kutte noen år i statistikken 
• Bilder.  
• Stått mer om kor. Ansatte som er foregangsfolk der 

 
Vedtak  

Gjøvik kirkelige fellesråd godkjenner årsmeldingen med de tilføyelser og endringer 
som vedtas i møtet. Årsmeldingen ettersendes når den er revidert.  
 

 

 

 
4/25 Foreløpige tall til årsregnskap 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Gjøvik kirkelige fellesråd 11.02.2025 4/25 
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Saksorientering 
Saksbehandler økonomi har tallene klare for 2024. Tallene blir bekreftet etter 
revisjon. 
Regnskap og balanse ligger vedlagt.  
Men vi har følgende kommentarer:  
 
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik kirkelige fellesråd tar foreløpige tall til årsregnskapet 2024 til orientering.  
 
Møtebehandling 

Bra kontroll når man treffer såpass på budsjett. 
Endelig regnskap kommer når det er revidert.  
 
Vedtak  

Gjøvik kirkelige fellesråd tar foreløpige tall til årsregnskapet 2024 til orientering. 
 

 

 

 
5/25 Årsregnskapet 2024 sendes til revisjon 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Gjøvik kirkelige fellesråd 11.02.2025 5/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Årsregnskapet 2024 er klart fra saksbehandler. Det overføres elektronisk til revisor 
sammen med mye annen dokumentasjon de etterspør.  
De ønsker blant annet oversikt over festeregnskapet, gravstell, momskompensasjon, 
noen tilfeldige ansattes avtaler og lønnsutbetaling. Dette for å kunne utale seg om 
fellesrådet har en forsvarlig og lovmessig riktig føring og gode nok sikkerhetsrutiner.  
 
Denne prosessen er i gang, men det skal være et formelt vedtak på at fellesrådet 
oversender regnskapet til revisjon.  
 
Fellesrådet har de siste 10 årene ikke hatt noen negativ kommentarer fra revisor. 
 
Forslag til vedtak 
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Gjøvik ber kirkevergen oversende regnskapet 2024 til revisjon.  
 
Møtebehandling 

Regnskapet oversendes revisjon.  
 
Vedtak  

Gjøvik ber kirkevergen oversende regnskapet 2024 til revisjon. 
 

 

 

 
6/25 Behov for snarlig utbedring av avløp Hunn kirke 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Gjøvik kirkelige fellesråd 11.02.2025 6/25 

 
 
 
 
Saksorientering 
Hunn kirke stod ferdig i 1968. Avløpsrør er fra den tiden. 
 
De siste årene har vi stadig hatt en utfordring med at rørene tetter seg og at det ikke 
går godt nok ned fra toalettene og at det oversvømmes med vann på toalettene i 
kjelleren. 
Vi har flere ganger i året hatt firmaet Grønnerud til å spyle opp igjen rørene uten at 
tanken har vært full. 
 
Dette har toppet seg i vinter og vi har i dag (5/2) hatt dem på inspeksjon med filming 
av rørene innvendig. 
Dette viser svært slitte betongrør som også stedvis er inngrodd med røtter. 
 
Deres vurdering er at vi så raskt som mulig bør grave og skifte rør utvendig. Rørene 
innvendig kan utbedres med en strømpe. 
Kirkevergen har også konsultert andre med erfaring fra denne type jobber. Det er 
enighet om at dette bør gjøres nå da det er fare for sammenfall av rørene.  
 
Det er lite tele så slik sett er det greit, men det er ca 40 m fra kummene til 
kirkeveggen, det må graves ca 3 m ned og det må gjøres en del med flytting av heller 
med mer. Det er dermed vanskelig å anslå noen sum i dag. 
Men kirkevergen vil kontakte aktuelle entreprenører før møtet og håper å ha et 
anslag på pris til da.  
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Etter vurderingen fra de vi har konsultert er det dermed ingen tvil om at dette må 
gjøres og at det vil være behov for hyppig spyling av rørene fram til skiftning av rør er 
gjort. Dette er jo også en forholdsvis stor utgift hver gang.  
 
Rådet kan også ta stilling til om kirkevergen skal søke Gjøvik kommune om 
ekstrabevilgning i forhold til dette.  
 
Forslag til vedtak 
 
Gjøvik kirkelige fellesråd 
 
Møtebehandling 

Kirkevergen ga ytterligere informasjon etter befaring og innkommet pristilbud. 
Innspill:  
Må planlegge aktiviteten 
Toalett til de ansatte som graver kan også gi toalettløsning for de som besøker kirka.  
Lekkasje ved nedløpet har fortsatt ikke blitt bra, vurdere om det blir naturlig å ta det 
med nå eller følge det opp ellers.  
 
Vedtak  

Gjøvik kirkelige fellesråd vedtar at nødvendig utbedring av avløp og vann i Hunn 
kirke gjennomføres og ber kirkevergen følge opp med nødvendig utsjekking gjennom 
kommune og entreprenør.  
 

 

 

 

 
Orienteringssaker 

7/25 Orienteringer i møtet 11/2 2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Gjøvik kirkelige fellesråd 11.02.2025 7/25 

 
 
 
Saksorientering 
Orienteringer fra prost (gjennom kirkevergen): 

• Fortsatt bemanningsproblem 
• Møte med biskop 19/3 som oppfølging etter visitas.  
• Utlysning kapellan Engehaugen kommer veldig snart nå.  

 
Orienteringer fra kirkeverge: (Det som står i kursiv ble tilføyd i møtet) 
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• Bemanning. 
Vi har hatt en del sykdom i vinter. Ikke noe av det er direkte utløst av jobbsituasjon.  
Kirketjenerne har 3 sykemeldte og en som har avsluttet arbeidsforholdet pr dato. Vi 
har noen gode vikarer inne, men det har vært ekstra belastning på de friske denne 
vinteren. 
Blant organistene har vi en fullt sykmeldt som også jobber i diakonien. Foreløpig 
usikkert hvor lenge. Også her har vi dyktige og villige vikarer. Men det betyr jo likevel 
at det bare blir leid inn til tjenester. 

• Rekruttering 
Vi har ute kateketstilling 100% med søknadsfrist 17/2 Det vil bli intervju den uka 
søknadsfristen går ut og tilsetting i løpet av februar. På dette tidspunkt er det èn 
aktuell søker.  
I løpet av kort tid vil vi lyse ut diakon i 100% stiling da Kari Karsrud Korslien blir 
pensjonist i juni.  
For øvrig har vi rekruttert noen vikarer. 

• Bygg og anlegg 
o Etter flere purringer skal vi ha møte med anskaffelse i kommunen 6/2. Referat fra 

dette møtet gis da direkte i FR-møtet. Det haster med å få ut utlysing av tilbud for 
Gjøvik og Vardal kirkes rehabilitering. Referat fra møtet: Det skrives nå utlysing på 
Vardal kirke som skal ut denne uka, deretter vil det skrives tilsvarende på Gjøvik 
kirke.  

o Gjøvik kapell trenger også vasking og maling utvendig. Her håper vi å få til en 
kombinasjon med egne ansatte og dugnad. Tre av veggene er ganske greit 
tilgjengelige. På nedsiden vil det trengs stillas eller lift.  

o Vi har kjøpt inn utstyr til å vurdere kvalitet på teleslynge. Det blir gjennomført en 
«turnè» på dette i vinter/vår og laget en skisse til hver kirke der det er beskrevet hvor 
man bør sitte når man trenger denne støtten. 

o Videre jobbe med treskurden i Biri starter opp 24/2. Det jobbes to uker da, så to uker 
pause før siste delen av jobben gjøres ferdig til påske. Dette er det informert om til de 
som er aktører i kirka slik at det tilpasses så godt som mulig. I denne perioden vil det 
være stillas i kirken. Ved prekestolen de første ukene og ved alteret de to siste. 

o Søppelhåndtering skal følges opp fra frivillige, ansatte og kirkevergen. 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Orienteringene tas til orientering.  
 
Møtebehandling 

Jobbes med Skibladnertur. Først til mølla etter hvert. 
Utvandrer jubileet på Skibladner 15/6. Kanskje alle kirkene hadde hatt litt informasjon 
den dagen. Hvem var utvandrere fra de ulike kirkene. De første dro i 1846.  
 
Vedtak  

Orienteringene tas til orientering. 
 

 



 10  

 

 

 
Eventuelt 


